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Zusammenfassung

        
28 Patienten, die einen idiopathischen Hörsturz crlitten hatten, behandelten wir mit der Saucrstoff-Mehrschritt-Therapie in Form des 15-Minuten- Mehrschritt-Schnellprozesses nach v. Ardenne. Die Behandlungsergebnisse wurden einer standardisierten Auswertung unterzogen. Die Analyse bestätigt die Effektivitat, sogar Überlegenheit dieser Behandlungsmethode beim Hörsturz im Vergleich zu anderen Therapieverfahren und auch zur Spontanremission bei dieser Erkrankung.


      
        
Summary

        
Oxygen multistep therapy (von Ardenne) was applied in 28 patients suffering from an idiopathic sudden hearing loss. The oxygen therapy consisted of a multistep short procedure, each of which lasted for 15 minutes. The results of our study were evaluated by means of standardised statistics confirming the effectiveness and even the superiority of the oxygen multistep therapy in comparison with any other treatment, and also in view of the spontaneous remission rate in cases of sudden hearing loss.
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